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avsnitt 15: Röda khmererna i Kambodja
allierat sig med	 ställt sig på samma sida
relativt välbeställd	 ganska rik
förverkliga	 se till att något blir verklighet
vision	 bild av framtiden
uppmanades	 få någon att göra något
umbäranden	 stor fattigdom
likgiltiga	 inte intresserade
intellektuella	 personer som tänker i sitt arbete
fullvärdiga	 riktiga
förhållandena	 här: sätt att leva på
uppskattningsvis	 nästan
etablerade	 här: byggde
utgöra	 vara
cirka	 ungefär	
regionens	 områdets
bedrev	 förde, gjorde
hyllade	 tycka något är mycket bra
etablerades	 här: startade och började arbeta
registrera	 här: se, upptäcka, märka av 
efterhand	 efteråt, efter ett tag
omvärderat	 se på nytt sätt	
bedriva	 göra
begångna	 gjorda
tribunal	 ett slags domstol

avsnitt 16: Slutord
framstått	 verkat vara
sympatisk	 trevlig och bra
ideologi	 tankar om hur allting är och vad man kan göra åt det
illustrera	 visar
praktiken 	 i verkligheten
förverkliga idéer	 göra idéer verkliga
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fråntar	 tar ifrån
regimer	 de som styr länder
engagerade	 att bry sig om och vara intresserad
verka inom	 arbeta inom
demokratins ramar	 regler för vad som är demokrati
moraliska	 vad som är rätt eller fel 
ställningstaganden	 säga vad man tycker
överlåta	 ge till någon annan
förbli	 fortsätter
för givet	 som något självklart
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